
Van Zottegem tot Brussel!
Het wordt een boeiend politiek jaar. U beslist wie de komende jaren voor u het beleid 
mag uitzetten. Zowel in Brussel als in Zottegem. Wij zetten graag voor u ons werk verder.

Het is goed leven in Zottegem. En dat hebben we te 
danken aan de vele Zottegemnaren die met hart en 
ziel bijdragen aan het plezier in onze stad. De talrijke 
verenigingen, buurtcomités en andere initiatieven 
doen de stad bruisen. 

Mensen verwennen
Daarnaast hebben we een bloeiende lokale economie. 
Zottegemse ondernemers die met volle goesting hun 
klanten verwennen. Zij trekken volk van ver buiten 
Zottegem aan. Als poort van de Vlaamse Ardennen 
mogen we ook toeristisch uitpakken met ons erf-
goed, prachtige natuur en een lokale cultuur van eten 
en drinken. Want bij ons stierf nog niemand van de 
dorst!

Vinger in de pap
Als stadsbestuur maken we er dagelijks werk van om 
Zottegem nog leuker te maken. En daarvoor hebben 
we maar best ook in Brussel een vinger in de pap. De 
N-VA zet Zottegem bovenaan de lijst bij de federale 
en Vlaamse verkiezingen. Matthias trekt de lijst voor 
het Vlaams Parlement. Evelien staat op de zevende 
plaats voor het federaal parlement. Zij wil zich toe-
leggen op veiligheid en migratie. Zo laat Zottegem 
zijn stem klinken in Brussel. 

Kom ontbijten bij 
N-VA Zottegem

Zondag 3 maart 2024
om 8.30 uur

Zaal De Linde 
(Gaverland 55) Kaarten te verkrijgen via de bestuursleden.

Matthias Diependaele
Minister in de Vlaamse Regering Evelien De Both

Burgemeester

U kan op ons 
rekenen voor 

Zottegem.

VOOR
VLAAMSE
WELVAART
Met die kernboodschap trekt de N-VA dit jaar 
naar de kiezer. 

Uw welvaart wordt dé inzet van de verkiezingen. 
Want zonder welvaart en een gezonde economie 
kunnen we niet investeren in kwalitatieve zorg, 
leefbare pensioenen, zekere en betaalbare energie, 
moderne infrastructuur, uitmuntend onderwijs en 
een strenger veiligheids- en migratiebeleid. 

Op www.voorvlaamsewelvaart.be legt voorzitter 
Bart De Wever haarfijn uit waarom wij uw welvaart 
vooropstellen.

Na drie jaar van Franstalig-links Vivaldi-
beleid dat vooral de belangen diende 
van niet-werkenden, is de N-VA de 
enige garantie om onze werkende en 
ondernemende Vlaamse middenklasse 
opnieuw te versterken. Maar dan moeten 
we wel nú, met alles wat we in onze mars 
hebben, het tij keren. 
Voor Vlaanderen. Voor welvaart.”

Dit huis-aan-huisblad is informatief
drukwerk en wordt niet beschouwd
als reclamedrukwerk.

Bekijk de videoboodschap 
van Bart De Wever

Zottegem
FEBRUARI 2024, NR. 1 I V.U.: TOM VAN CAUWENBERGE, MOLENKOUTER 120, 9620 ZOTTEGEM

www.n-va.be/zottegemzottegem@n-va.be N-VA Zottegem
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N-VA Zottegem steunt 
herinneringseducatie 
De oorlogen in Oekraïne, Soedan, Oost-Congo en Gaza herinneren ons eraan 
wat oorlog met mensen en volkeren doet. Om die herinneringen ook bij de 
nieuwe generaties levend te houden bekwam Peter Lagaert namens de N-VA-
fractie in de gemeenteraad stedelijke ondersteuning voor herinneringseducatie. 

De Zottegemse kerstmarkt zat vorig jaar in een 
nieuw jasje. De combinatie van vaste stand-
houders en een weekend met verenigingen 
die een standje bevolken, was een schot in de 
roos. N-VA Zottegem kon hier natuurlijk niet op 
ontbreken. 

Januari is de maand van de recepties. Op 7 
januari nodigde het stadsbestuur zijn inwoners 
uit om samen te klinken op een succesvol en 
gelukkig 2024. Op 13 januari was N-VA Zotte-
gem ruim vertegenwoordigd op de nieuwjaars-
receptie van N-VA nationaal in de Nekkerhal te 
Mechelen. 

Op 26 januari was het de beurt aan onze 
plaatselijke N-VA-afdeling voor haar nieuwjaars-
receptie. Een ideale gelegenheid om terug te 
kijken op het succesvolle burgemeesterschap 
van Evelien De Both en vooruit te blikken naar 
de cruciale Zottegemse, Vlaamse, federale en 
Europese verkiezingen waarbij enkel een stem 
voor de N-VA het verschil kan maken.

Ook in 2024 pakken we 
de Zottegemse wegen 
en fi etspaden aan
Ook in het laatste jaar van deze bestuursperiode pakt schepen 
van Openbare Werken Cynthia Van den Steen de wegen en � ets-
paden die dringend aan herstelling toe zijn aan. ”Eind vorig jaar 
kregen de Kasteelstraat, Klokfontein, Oudenhovestraat, Hendrik 
Consciencestraat, Potaardestraat en Bosmierweg een nieuwe as-
faltlaag. De aansluiting van de Parkstraat met de Gentsesteenweg 
werd eveneens grondig aangepakt”, zegt Cynthia.

Blijven investeren
In 2024 wordt verder gewerkt. “We renoveren het fietspad op de Spende. Daarnaast zijn er de gebruikelijke herasfalteringen. Zo 
wordt het Mijnwerkerspad verder onder handen genomen met de heraanleg van het gedeelte tussen de Slijpstraat en de Wolvenhoek”, 
besluit Cynthia. Het is duidelijk dat we in de volgende bestuursperiode verder moeten investeren in onze infrastructuur. “Het is onze 
ambitie om het huidige budget voor onderhoud en vernieuwing van wegen, voetpaden en rioleringen drastisch te verhogen”, aldus 
Thomas Van de Walle, secretaris van de N-VA-afdeling en kandidaat voor de gemeenteraadsverkiezingen.

“Herinneringseducatie is werken aan een houding van actief respect vanuit de 
collectieve herinnering aan menselijk leed veroorzaakt door oorlog, intolerantie of 
uitbuiting. Wat dus niet vergeten mag worden. Daarom zal de stad schooluitstap-
pen naar herinneringssites zoals het In Flanders Fields Museum, Kazerne Dossin 
en de Ijzertoren ondersteunen”, aldus Peter.

Sfeerproevers

zottegem@n-va.be



Eerste fase stadionproject gestart: 
nieuwe atletiekpiste klaar in juni
Het is het Zottegemse stadsbestuur menens met het 
stadionproject. “De huidige werken maken deel uit van 
de eerste fase van het stadionproject: we slopen de oude 
tribune en de staantribunes rond het terrein worden 
uitgebroken”, zegt schepen van Sport Brecht Cassiman.

Na de sloopwerken start de aanleg van een nieuwe atletiekpiste 
in kunststof. “Die tartan atletiekpiste zal de mogelijkheden voor 
onze atletiekclubs en de recreatieve lopers in Zottegem naar 
een hoger niveau tillen”, klinkt Brecht overtuigd. “De nieuwe 
atletiekpiste kost 768.000 euro, waarvan de Vlaamse overheid 60 
procent subsidieert. Bovendien co-financiert Atletiek Zottegem 
voor een bedrag van 100.000 euro.

21 nieuwe bezwaarschriften
Wanneer de schop in de grond gaat voor de realisatie van 
de nieuwe gymhal, twee bijkomende padelterreinen, nieuwe 
kleedkamers en een nieuwe polyvalente zaal, is momenteel nog 
koffiedik kijken. “Ondanks het feit dat de bowling uit het eerste 
ontwerp verdween, ontvingen we opnieuw 21 bezwaarschriften 
tijdens het openbaar onderzoek”, duidt burgemeester Evelien 
De Both. “We betreuren dat maar we hebben een sterk dossier 

en gaan er alles aan doen om de vergunning definitief binnen te 
halen. Dat is in het algemeen belang van de sportieve Zottegem-
naren én onze lokale sportclubs. Zij verdienen deze nieuwe 
infrastructuur!”, maakt Evelien zich sterk. 

Evelien en Brecht in het besneeuwde stadion.

N-VA in het BCSD Zottegem: mensen weer op eigen benen leren staan
“Natuurlijk moeten we helpen wie dat nodig hee� . Dat is onze plicht in een warm 
Vlaanderen. Maar voor de N-VA is dat altijd een verhaal van rechten en plichten. 
Daarom proberen we aan die hulp steeds voorwaarden te koppelen. Werkbereidheid 
en kennis van het Nederlands voor nieuwkomers staan bovenaan de lijst”, zegt Rik 
Vandeputte, die samen met Ilse Lateur de N-VA vertegenwoordigt in het Bijzonder 
Comité voor de Sociale Dienst (BCSD). 

Rechten en plichten
Ilse en Rik hechten veel belang aan het menselijke aspect. “Wanneer mensen willen 
gehoord worden om hun situatie uit te leggen, doen we dat ook”, vervolgt Ilse. In 
samenspraak met de andere leden van het BCSD en de maatschappelijk werker wordt 
vervolgens een beslissing genomen. “Onze insteek inzake plichten valt bij bepaalde ande-
re leden van het BSCD vaak op een koude steen, maar voor onze N-VA-fractie is 
het “rechten en plichten”-verhaal essentieel”, besluiten Ilse en Rik. 

‘Mijn kind, slim kind’: pleidooi voor meer 
(intellectuele) ambitie in het Vlaams onderwijs

Dinsdag 12 maart 2024 
om 20 uur 

Educatief Centrum Beisloven
In zijn boek ‘Mijn kind, schoon kind: Waarom lezen en tellen de wereld zal redden’ 
pleit onderwijsexpert Wouter Duyck voor een terugkeer naar de basis van het on-
derwijs, weg van de zesjescultuur en van allerlei pedagogische spielereien zoals een 
brede eerste graad in het middelbaar onderwijs. Niet te missen voor al wie begaan is 
met ons onderwijs. Graag een seintje naar peter.lagaert@n-va.be of 0476/55 30 19.

www.n-va.be/zottegem
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